
Tartu Mart Reiniku kooli hoolekogu koosoleku protokoll 

Hoolekogu koosolek toimus 07. veebruar 2023 kell 18.00 kuni 20.00 Vanemuise õppehoones. 

Osalesid: Riina Reinhold, Jaanika Reilik-Bakhoff, Kristi Terep, Riina Järvela, Emma Saviauk, Maido Puna, 
Marie Gordeeva, Hanna Anepaio, Jarno Laur, Kanni Labi. 

Ei osalenud: Gea Kangilaski, Helen Kiviste, Rita Ehasalu 

Kutsutud osaleja: direktor Enn Öpik, kooli toitlustaja esindajad Ulla Reinsoo ja Liis Mändma 

 
Päevakord: 
1.       Kooli toitlustamine - küsimustele vastab söökla juhataja; 
2.       Ülevaade hetkeolukorrast – direktor: 
a.       Muusikaklassi olukord; 
b.       Ülevaade koolipäeva hilisema algusega seotud toimingutest (kas on moodustatud töörühm 
jms); 
c.       Ülevaade puuduolevast dokumentatsioonist; 
d.       Aktuaalsed probleemid lapsevanemate ja kooli suhtluses; 
e.       Muud teemad. 
3.       Hoolekogu roll koolis (milline me tahaksime, et see oleks?); 
4.       Kodukorra arutelu; 
5.       Kohapeal algatatu. 

 

 
1. Toitlustaja BRE sõnavõtt 

 Tagasisidevihik on sisse seatud sellest sügisest. QR-koodiga saab siseneda 
tagasisidevormi. 

 üleüldine küsitlus koolides kevade lõpus. Meie koolist oli u 200 vastajat. 
 QR-koodi tagasiside, sool/pipar teenindaja käes, toitu võib alati juurde küsida - see info 

peab minema lastele. 
 mahetoidust kartul, porgand ja veiseliha on Eestist 
 Menüü koostamisel lähtume, et mahe on 51%, kala 1x nädalas (1x kuus jahutatud), 

leiva/saia 5 sorti, 4. klassist alates 2 praadi - 1 lihavaba. 1x nädalas tatar, kuss-kuss, 
läätsed. Valmis maitseainesegusid ei kasutata. Mahl on Eesti mahlakontsentraadist - ilma 
suhkruta. 

 3x aastas rahvusköökide päev. 
 poolfabrikaati sisse ei osteta. 
 “Kokkame koos” - 4.-6. klass 10-15 inimest. Sellise aktsiooni ettepanek on tehtud koolile. 

 Ettepanek: Poistel võiks ka kokandust olla rohkem. 
 Teha kõige osas reklaami - N: Eesti toit. Rohkem reklaami ja kaasata lapsi. 
 Rohkem inimesi võiks saada teha köögis toitu. 

 
 

2. Enn Ööpik võtab sõna: 
 Muusikaklassi teema - vanematekogu eestvõttel pöördus kool linna poole palvega tulla 

vastu teatud küsimustes. Linn vastas eitavalt. Jätkame vanamoodi muusikaklassi 
katsetega, mis toimuvad aprillis. 



 Ettepanek, et oleks parem teavitustöö muusikaklassi katsete osas kooli sotsmeedias ja kodulehel 
ning lisaks ümberkaudsetes lasteaedades. 

 Hilisem koolialgus.  
Kõige tõenäolisem 8:30 ja kõik lapsed alustaks koos ühel ajal. Seda võimaldab libisev 
söögivahetund.  
Sellisel juhul ei pea suuri muudatusi tegema ja päev tuntavalt ei pikene. Paaristunde saab 
ka teha. Tundide pikkus jääks hetke plaani järgi samaks. 

 Ettepanek - eesmärk võiks olla sisuline muutus  ja tund võiks olla lühem. Seda võiks arutada 
töögrupp. Töögrupi koosseis võiks olla laiapõhjalisem 

 Õpetajate seisukohast lähtuvalt - kodutööd ei saa 0 viia. 
 Liikumislabor tõi välja, et vaimne heaolu on vajalik. 

 
 

3. Enn Ööpik. Tunniplaanide muudatused 
 I muudatus toimus novembris, mis toimus õpetajate kaadrimuudatuse tõttu 
 jaanuaris oli reeglipärane tunniplaanimuudatus. Seotud paaristundide lõppemisega. 
 Veebruarikuu muudatus seotud II klassi ujumisega. 

 Ettepanek: parem info edastamine koos igakordse selgitustega (lastevanemate koosolekul antud 
selgitus läheb aja jooksul meelest). 

 
 
4. Kooli kodukord - Esmalt tutvustab kodukorra tausta J. Reilik-Bakoff. Siis esitati ettepnakud. 

 Liikumislabori esindaja arvamus: liikumist piirav. Riidehoidu ei saa riideid viia. Õues viibimine võiks 
olla iga ilmaga soositud. Mõelda alternatiividele. 

 Õpilasesindus sooviks rohkem pallivahetunde. 
 E. Ööpik. Kuna saal on täis mängijaid, siis ei saa õhutada ja selle tõttu on ka need 

piirangud. 
 Vilistane: Kool on kohustus ja muud lisategevused, nagu muusika- ja kunstikoolid ning trennid, 

peaks andma lisandväärtust, mitte sellest lähtuvalt ei pea tegema koolis muudatusi. Seda siis 
seoses kooli algusajaga seotud arutelu osas. 

 VK roll kirjutada kodukorda sisse. Valimine ja ülesanded. Kristi Terep teeb vastavad ettepanekud 
kodukorda. 

 

Järgmine koosolek on planeeritud  

 
Protokollis  K. Terep 

Juhatas Jaanika Reilik-Bakoff 

/allkirjastatud digitaalselt/ 

 


